



世界中医药学会联合会

World Federation of Chinese Medicine Societies

世界中医药学会联合会

第 129 期国际针灸医师水平考试通知

世界中医药学会联合会（WFCMS）国际中医药职业资格水平考试是针对世界范围的中医药专业人员的权威中医药专业技术水平认证。作为与世界卫生组织（WHO）建立正式官方关系的目前最大的中医药国际学术组织，WFCMS 已经在包括美国、加拿大、墨西哥、英国、法国、意大利、西班牙、葡萄牙、日本、韩国、匈牙利、罗马尼亚、比利时、巴西、澳大利亚、新西兰、新加坡、马里等 40 多个国家和地区组织实施了数百场国际中医药职业资格水平考试。

国际中医药职业资格水平考试包括医师系列（国际中医医师、国际针灸医师、国际推拿医师、中医伤科医师）、技师系列（中医美容师、中医药膳管理师、推拿理疗师、中药调剂师）等，考试语种包括中文、英文、日文、韩文、西班牙文、葡萄牙文、意大利文等。

WFCMS 的国际中医药职业资格水平考试作为衡量医师水平的重要手段，已经得到越来越多的国家、地区、国际中医药团体以及国际中医药从业人员的支持和认可。

现就第 129 期国际针灸医师水平考试通知如下：

一、考试时间：2018 年 11 月 10 日—11 日

二、考试人员：意大利各针灸学会成员

三、考试科目：

- | | | |
|---------|-----------|------------|
| 1.中医学基础 | 2.正常人体解剖学 | 3.经络腧穴学 |
| 4.临床针灸学 | 5.辨证论治 | 6.针灸临床技术操作 |

四、考试地点：意大利·罗马

五、考试形式：

1.笔试：每科 90 分钟；

2.实际操作：每人 20 分钟

地址：北京市朝阳区小营路 19 号财富嘉园 A 座 505# 邮编：100101

Add: Room 505, Building A, Wealth Garden, NO.19 Xiao Ying Street, Chaoyang District, Beijing, P.R. China 100101

Tel: 86-10-58650036 / 0042

Fax: 86-10-58650041 / 0043

http:// www.wfcms.org

E-mail:wfcms.zhbgs@gmail.com

1



由 扫描全能王 扫描创建



世界中医药学会联合会

World Federation of Chinese Medicine Societies

六、收费标准

1200 欧元/人 (含考试费及考前培训等费用)

七、汇款账号

开户名称: **ISTITUTO ITALIANO DI MEDICINA TRADIZIONALE CINESE**

国际账号 IBAN: **IT43R0309303200900200272738**

银行代码 SWIFT: **BKCHITMM**

开户银行: **BANK OF CHINA**

八、考试报名与咨询

联系人: **Dr. Giuseppe Guo (郭春彪), Dr. Ho Li (李铨)**

报名联系电话: 3272182339, 3397060108

报名截止时间: 2018 年 9 月 30 日

九、特别事项

1. 申请者需要准备的资料包括: ①国际中医药职业资格水平考试申请表; ②培训证书; ③临床实习证明; ④护照首页复印件; ⑤2 寸免冠彩色照片 6 张;
2. 申请者资质审核结果 2018 年 10 月 15 日前通过各中医药学会查询;
3. 考试成绩于考试结束后 20 个工作日内通知考试组织方;
4. 考试结束后 40 个工作日内为通过考试人员颁发国际针灸医师水平考试证书, 包括正本及展示本; 根据申请, 可特别提供公证处公证与意大利驻华使馆、中国外交部双认证等服务。



地址: 北京市朝阳区小营路 19 号财富嘉园 A 座 505 室 邮编: 100101

Add: Room 505, Building A, Wealth Garden, NO.19 Xiao Ying Street, Chaoyang District, Beijing, P.R. China 100101
Tel: 86-10-58650036 / 0042 Fax: 86-10-58650041 / 0043 [http:// www.wfcms.org](http://www.wfcms.org) E-mail: wfcms.zhbgs@gmail.com





世界中医药学会联合会

World Federation of Chinese Medicine Societies

Notice of the 129th international acupuncturist level examination of WFCMS

The World Federation of Chinese Medicine Societies (WFCMS) International Chinese medicine professional qualification level examination is the certification of the authority of Chinese medicine professionals in the world. WFCMS, which is the largest international academic organization for traditional Chinese medicine has establish official relations with the World Health Organization (WHO), implemented hundreds of international occupational qualification tests for Chinese medicine, and already has more than 40 countries and regions included, such as the United States, Canada, Mexico, Britain, France, Italy, Spain, Portugal, Japan, South Korea, Hungary, Romania, Belgium, Brazil, Australia, New Zealand, Singapore and Mali.

The test of international professional qualification of Chinese medicine includes a series of physicians (International doctors of traditional Chinese medicine, international acupuncturist, international massage physicians, and International Department of Traumatology doctor), a series of technicians (International beautician, international medical diet manager, international massage therapist, and international medicine dispenser) and so on. The language of examination includes Chinese, English, Japanese, Korean, Spanish, Portuguese, and Italian and so on.

The proficiency test of the WFCMS, as an important method to measure the level of physicians, is gaining increasingly more support and recognition from abroad countries, regions, international Chinese medicine groups, and international practitioners of traditional Chinese medicine.

The 129th International Acupuncturist level examination is hereby announced as follows:

- 1. Test time:** November 10th – 11st, 2018
- 2. Examiner:** Member of the Italy society of acupuncture and moxibustion
- 3. Subjects:** Basic Theory of Chinese Medicine, Human Anatomy, Theory of Meridian Acupoints, Clinical of Acupuncture and Moxibustion, Syndrome Differentiation and Treatment, Clinical operation for Acupuncture & Moxibustion.
- 4. Location:** Rome, Italy
- 5. Examination form:**
 - 5.1 Written examination:** 90 minutes per subject.
 - 5.2 Practical operation:** 20 minutes per person.

地址: 北京市朝阳区小营路19号财富嘉园A座505# 邮编: 100101
Add: Room 505, Building A, Wealth Garden, NO.19 Xiao Ying Street, Chaoyang District, Beijing, P.R. China 100101
Tel: 86-10-58650036 / 0042 Fax: 86-10-58650041 / 0043 [http:// www.wfcms.org](http://www.wfcms.org) E-mail: wfcms.zhbgs@gmail.com





世界中医药学会联合会

World Federation of Chinese Medicine Societies

6. Charge standard: 1200 euros / person , Including examination fee and pre examination training expenses

7. Remittance account number:

Account: ISTITUTO ITALIANO DI MEDICINA TRADIZIONALE CINESE

International account IBAN: IT43R0309303200900200272738

SWIFT CODE: BKCHITMM

Bank Of Deposit: BANK OF CHINA

8. Registration and Consultation

Contacts: Dr. Giuseppe Ho, Dr. Hong Li

Tel: 3272182339, 3397060108

Deadline for registration: September 30th, 2018

9. Special matters

9.1 The information that the applicant needs to be prepared includes: (1) the application form for the professional qualification level examination of the international Chinese medicine; (2) training certificate; (3). Clinical practice certificate; (4) the copy of the first page of the passport; (5) 6 color photos of 2 inch size.

9.2 The results of the applicant qualification examination will be notified by the Chinese Medicine Association before October 15, 2018.

9.3 Examination results will be notified within 20 working days after the examination.

9.4 The 40 working days after the examination will be issued to the examiner of the international acupuncturist level examination certificate, including the original and the display book. According to the application, the notarial office, the Embassy of Italy and the Ministry of foreign affairs of China can be provided with the notarization certification.

International Certification for Chinese Medicine Professional Qualification

Department of the World Federation of Chinese Medicine Societies

August 10th, 2018



地址: 北京市朝阳区小营路19号财富嘉园A座505# 邮编: 100101

Add: Room 505, Building A, Wealth Garden, NO.19 Xiao Ying Street, Chaoyang District, Beijing, P.R. China 100101
Tel: 86-10-58650036 / 0042 Fax: 86-10-58650041 / 0043 http:// www.wfcms.org E-mail: wfcms.zhbg@gmail.com

